



Gill Kirkwood &lt;gillkirkwood@gmail.com&gt;

---

## RLTC Weekly News- May 2nd, 2019

---

RL TC <info@rltc.ca>  
To: RLTC Club <info@rltc.ca>  
Bcc: gillkirkwood@gmail.com

2 May 2019 at 12:56



# RLTC Weekly News

May 2nd, 2019

## IN THIS ISSUE

Welcome, Life at RLTC, Open house, Jr. programming, Sweet Spot Cafe, Gardening volunteers, Our thanks, Regular programming

## WELCOME

We are excited to remind everyone that the club is now officially open. Our hard courts are all ready for play. Thank you Gill! We will keep everyone posted as our clay courts progress.

This year you can look forward to improved programming for adults and juniors at our wonderful community club. Miguel Macias brings his expertise back to RLTC this summer and will continue running morning round robins, weekly clinics and offering private and group lessons. A warm welcome to our new pro Zhenya Kondratovski who is shaping our junior tennis programs in addition to offering private and group lessons. To book a lesson with one of our pros, please call us (613-749-5494) or visit our front desk.

Welcome to our newest board members Louise Malhotra, Erica Leslie, Phillip English and Anders Jeppson. They have been an exciting presence, bubbling with ideas for our club.

## LIFE AT RLTC

Our club has plenty of opportunities to connect with other players and improve your game, making it easy for anyone to fit in.

-Visit the clubhouse to sign up for our **find a partner list**. Next to the list you will find a self rating guide making it easy to rank yourself and find partners at a similar level.

-A **ladder** for club members will be announced soon. This is a great chance to compete regardless of your skill level.

-Join a weekly **clinic** with our pro Miguel to improve your cardio and tennis strokes.

-Show up for a free **drop in session** on Saturdays, starting May 18th 1-2PM until late June. Drop ins are a chance for perspective and current members of any level to meet people, play organized games and get some feedback on their tennis. The sessions will be run by knowledgeable board members or staff. Members are welcome to invite friends and family.

-See our **event calendar** <https://www.rltennis.ca/> for exciting programming to come. This includes family nights, tournament dates, fundraisers, camp dates, music nights and more!

## OPEN HOUSE

Our Annual Open House runs Saturday, **May 11<sup>th</sup>** from 10:30AM-3:00PM with a rain date on Sunday the 12<sup>th</sup> at the same time. Come kick off the 2019 season and see what RLTC has to offer! Enjoy lessons, a round robin, games and a complimentary BBQ. Dominion City and Nita Beer (Two breweries in Ottawa) will be stopping by to do craft beer tastings. Kunstadt will also be present and offering racquet demo's, hosted by their knowledgeable staff.

10:30-12:00PM- Miguel will run a round robin for adults of all levels. We will also have lawn activities for your children, supervised by our experienced councilors.

12:00-1:00PM- Our BBQ begins (Hot dogs, burgers, veggie burgers, salad, chips)

1:00-2:30PM- Tennis councilors will be running lessons and games for children under 14. See what our after school and summer programs are all about and get a taste of progressive tennis.

2:30-3:00PM- Try out the SMASH CAGE and meet our new pro, Zhenya. This is a chance for adults and children to see how fast they can serve. Exciting prizes for people of all ages in this closing competition.

## JR. PROGRAMMING

Our board has been hard at work improving our programming and integrating easier methods of payment. Junior camps and after school programs have been revamped and now offer competitive training under the direction of Zhenya Kondratovski. Thank you to our Jr. Committee consisting of Louise Malhotra, Fiona Murray, Erica Leslie & Jackie Douglas for their efforts.

Our **recreational** after school program and camps target beginner and lower intermediate junior players. Instruction will focus on fundamentals and fun. Learn the basics, build confidence and get excited about tennis! Using the "Progressive Tennis" method, players will be provided a continuous path to learning the game and mastering it, one skill at a time.

Our all new **competitive** program for juniors aged 8-14 is aimed at players looking to develop technical, tactical and mental aspects of their game. It is a good fit for juniors who are already competing or would like to be more competitive and develop the fundamentals necessary for tournament play. Players will be grouped based on both skill level and age. Tryouts will be announced in the next week.

## SWEET SPOT CAFÉ NEW MENU

Our beloved food & beverage manager **Katie Dodsworth** is back at it! An exciting variety of healthy sandwiches and smoothies will be available as of May 13. Stay tuned.

## CALLING GARDENING VOLUNTEERS

We have been very fortunate over the years to receive help from gracious members who give our plants the expertise and T.L.C. they deserve. If there is anyone interested in helping us plant and or maintain our front and back flower beds, please let us know- [info@rltennis.ca](mailto:info@rltennis.ca)

## OUR THANKS

Thank you to past board member **Sarah Baxter** who contributed her time and expertise to make our events special and strengthen our presence in the community.

**Jean Pierre Huard** will also be moving on from the board, thank you for your time and effort. Your kindness, enthusiasm and staff support was greatly appreciated.

Thank you to **Paul Bernier** will who continue to offer his knowledge and passion for wine by stocking our bar with exciting options.

As always, thank you to our kind sponsors who keep us going!

**Conway Baxter Wilson, Marilyn Wilson Dream Properties, Foundation WCPD, Warren Camacho, Elmwood School & Ashbury College**

## REGULAR PROGRAMS

*Beginning May 13<sup>th</sup>, you can look forward to*

### Monday

- 12-1 PM Tennis Topic of the Week with Miguel.

### Wednesday

- 6-7:30 PM- Round Robin

### Thursday

-6-8 PM- Weekly BBQ (Our first will be May 23<sup>rd</sup> and continue weekly, weather permitting)

### Friday

-10-11:30 AM- Round Robin

-12-1 PM- Cardio Tennis with Miguel

### Saturday

-12:00-1:00- Cardio Tennis with Miguel

-1:00-2:00PM- Drop In Clinic

We look forward to seeing everyone this season. Shoe tags are now available for pickup at the front desk.

All the best,  
Chris Hannant

## Contact Us

### Rockcliffe Lawn Tennis Club

465 Lansdowne Rd. N, Ottawa, Ontario

613-749-5494

---

# RLTC Nouvelles Hebdomadaires

2 mai 2019

## ***DANS CET ARTICLE***

**Programme régulier, Bienvenue, La vie au RLTC, Journée porte-ouvertes, Programme junior, Sweet Spot Cafe, Jardiniers volontaires, Nos remerciements**

## **Bienvenue**

Nous sommes ravis de rappeler à tout le monde que le club est maintenant officiellement ouvert. Nos courts en dur sont tous prêts. Merci Gill! Nous vous tiendrons au courant de l'évolution de nos terrains en terre battue.

Miguel Macias apporte son expertise au RLTC cet été et continuera à organiser des tournois Round Robin le matin, des cliniques hebdomadaires, ainsi que des cours particuliers et en groupe. Nous souhaitons la bienvenue à notre nouveau pro Zhenya Kondratovski, qui façonne nos programmes de tennis junior en plus d'offrir des leçons privées et en groupe. Pour réserver une leçon avec l'un de nos pros, veuillez nous appeler au (613) 749-5494 ou visiter notre réception.

Bienvenue à nos nouveaux membres du conseil, Louise Malhotra, Erica Leslie, Phillip English et Anders Jeppson. Leur présence a été enrichissante, débordant de nouvelles idées pour notre club.

## **La vie au RLTC**

Notre club offre beaucoup d'occasions d'entrer en contact avec d'autres joueurs, facilitant l'intégration de tous.

-Visitez le clubhouse pour vous inscrire à notre liste de recherche de partenaires. À côté de la liste, vous trouverez un guide d'auto évaluation qui vous permettra de vous classer facilement et de trouver des partenaires d'un niveau similaire.

-Une échelle pour les membres du club sera bientôt proposée. C'est une excellente occasion de jouer, quel que soit votre niveau.

-Joignez une clinique hebdomadaire avec notre pro Miguel pour améliorer votre technique, et cardio.

- assistez à une session gratuite le samedi de 13h à 21h. C'est une occasion pour les membres actuels de tous les niveaux de rencontrer des gens, de jouer à des jeux organisés et d'obtenir des commentaires sur leur tennis. Les séances seront animées par des membres du conseil ou du personnel compétents. Les membres sont invités à inviter des amis ou de la famille

-Consultez notre calendrier des événements <https://www.rltennis.ca/> pour connaître les dates des soirées familiales, les dates des tournois, les collectes de fonds, les dates des camps, les soirées musicales et plus encore!

## **Journée porte-ouvertes**

Notre journée portes ouvertes annuelle aura lieu le samedi 11 mai de 10h30 à 15h00. En cas de pluie le dimanche 12 à la même heure. Venez donner le coup d'envoi de la saison 2019 et voir ce que RLTC a à offrir! Profitez de leçons, d'un tournoi à la ronde, de jeux et d'un barbecue gratuit. Dominion City et Nita Beer (deux brasseries locales) seront présentes pour des dégustations de bières artisanales. Kunstadt sera également présent et offrira des raquettes à l'essai.

10h30-12h00: Miguel organisera un tournoi à la ronde pour adultes de tous niveaux. Nous organiserons également des activités sur la pelouse pour vos enfants, supervisées par nos conseillers expérimentés.

12h-13h: Début du barbecue (hot-dogs, hamburgers, hamburgers végétariens, salade, frites)

13h00-14h30 - Nos conseillers en tennis organiseront des leçons et des jeux pour les enfants de moins de 14 ans. Découvrez en quoi consistent nos programmes d'été et découvrez le tennis progressif.

14h30-15h00: essayez la SMASH CAGE et rencontrez notre nouvelle professionnelle, Zhenya. C'est une occasion pour les adultes et les enfants de voir à quelle vitesse ils peuvent servir. Des prix excitants pour les personnes de tous âges dans ce concours de clôture.

## **Programme Junior**

Notre conseil a travaillé d'arrache-pied pour améliorer notre programmation et intégrer des méthodes de paiement plus faciles. Les camps juniors et les programmes après l'école ont été

réorganisés et offrent désormais un entraînement compétitif sous la direction de Zhenya Kondratovski. Merci à notre comité junior composé de Louise Malhotra, Fiona Murray, Erica Leslie et Jackie Douglas pour leurs efforts.

Notre programme de loisirs après l'école et nos camps s'adressent aux joueurs débutants et intermédiaires de niveau inférieur. Les instructions porteront sur les principes fondamentaux et l'amusement. Apprenez les bases, renforcez votre confiance en vous! En utilisant la méthode du «tennis progressif», les joueurs évolueront d'une façon continue pour apprendre le jeu et le maîtriser.

Notre tout nouveau programme compétitif pour les juniors âgés de 8 à 14 ans est destiné aux joueurs cherchant à développer les aspects techniques, tactiques et mentaux de leur jeu. C'est un bon choix pour les juniors qui font déjà des compétitions ou qui souhaitent être plus compétitifs et développer les bases nécessaires au jeu en tournoi. Les joueurs seront regroupés par niveau et par âge. Les dates d'évaluations seront annoncées la semaine prochaine.

### Sweet spot - Nouveau menu

**Katie Dodsworth**, notre bien-aimée responsable des plats et des boissons, est de retour! Une variété de sandwiches et de smoothies santé sera disponible à partir du 13 mai.

### Jardiniers volontaires

Au fil des ans, nous avons eu la chance de recevoir l'aide de gentils membres qui embellissent notre environnement. Si quelqu'un souhaite nous aider à planter et / ou à maintenir nos parterres de fleurs, veuillez nous signaler - [info@rltennis.ca](mailto:info@rltennis.ca)

### Nos remerciements

Merci à **Sarah Baxter**, ancienne membre du conseil d'administration, qui a mis son temps et son expertise à contribution pour nos événements spéciaux et renforcer notre présence dans la communauté.

**Jean Pierre Huard** quittera également le conseil, merci pour votre temps et vos efforts. Votre gentillesse, votre enthousiasme et votre soutien au personnel ont été grandement appréciés.

Merci à **Paul Bernier** qui continue d'offrir ses connaissances et sa passion pour le vin en proposant à notre bar des idées intéressantes.

Comme toujours, merci à nos gentils commanditaires qui nous encouragent!

À bientôt,

Chris Hannant

### Contactez-nous

**Rockcliffe Lawn Tennis Club**  
465 Lansdowne Rd. N, Ottawa, Ontario  
613-749-5494